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Inledning 
Verksamhetsåret 2024 var ett roligt år och händelserikt år. Under året har Tamam 
Uppsala kunnat hålla aktiviteter för barn och ungdomar, bland annat futsal, volleyboll 
och en tjejgrupp. Styrelsen har hållit regelbundna styrelsemöten under året samt två 
medlemsmöten. Efter en lång tid med problem med banken har föreningen äntligen fått 
tillgång till Tamam Uppsalas egna bankkonto och har därmed självständigt kunnat 
ansvara över föreningens ekonomi. Medlemsantalet har ökat och flera unika aktiviteter 
har genomförts såsom Gröna Lund, bio och bowling.  

OrganiVaWion 
SW\relVen beVWod aY 
Babel Kiwan (Ordförande) 
Gamze SWnhlbeUg-g]W�Uk (Kassör) 

Roje Shevan (Ledamot) 
Joulan Kiwan (Ledamot 
Ibrahim Kiwan (Ledamot) 
 
   
F|reningenV firmaWecknare 
Gamze SWnhlbeUg-g]W�Uk 
Ibrahim Kiwan 
 
 
F|reningenV reYiVor 
Sigrid Svensson  

Medlemmar 
Tamam Uppsala har lyckats värva ett större antal medlemmar under 2024 än föregående 
år 2023 (111 medlemmar). Vid slutet av 2024 hade föreningen 135 medlemmar. 

Ekonomi 
För antal medlemmar fick Tamam Uppsala 6 936 kr i bidrag från Tamam Riks.  
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AkWiYiWeWer UppVala  
 
 
 

TjejgrXppen 
En separatistisk kärngrupp för tjejer med ledare Setara Frogh under vårterminen och 
Zahraa Almasood under höstterminen. På träffarna utbytte deltagarna erfarenheter och 
kunskap om hur det är att vara ung tjej idag genom att samtala om ämnet. De gjorde 
hade spelkvällar, bakade tårtor, hade manikyrkvällar, sångkvällar, filmkväll, taco-kvällar 
och spelade bowling. Antalet deltagare varierade mellan 5-20 personer per gång. 
Majoriteten av deltagarna var tjejer i åldern 14-20 år. Deltagarnas respons på gruppen 
var mycket engagerad och de fick träffa nya vänner och ha ett fint sammanhang. 
Tjejgruppen har i sin helhet varit väldigt lyckad och populär med många deltagare och 
har aktiviteter varannan tisdag i lokalen på Genomfarten. 
 
 

FXWVal 
Futsal är en populär aktivitet som har genomförts varje fredag med Amir Qorbani som 
ledare. Gruppen har bidragit till en gemenskap bland deltagarna och har funnits sedan 
2021. Nya deltagare har tillkommit under åren och spelarna har meddelat att de varit 
väldigt nöjda med aktiviteten och haft en fin sammanhållning. Då majoriteten av 
deltagarna passerat 25 år och inte har ett intresse av att delta i Tamams övriga träffar, 
beslutades att futsalen inte kommer att fortsätta under 2025. Istället hoppas vi kunna 
använda budget till medlemmar inom vår målgrupp och som vill vara engagerade i 
föreningen. Futsalgruppen kommer fortsätta på eget håll vilket vi är glada över. 
 
 
AkWiYiWeWer 
Gröna Lund är en oerhört populär aktivitet som lockar många medlemmars intresse. 
Under 2024 beslutades att den årliga Gröna Lund resan, som anordnas varje år, ska vara 
en del av en medlemstävling. Medlemmar som lyckades värva två nya personer till 
föreningen fick en chans att åka med till Gröna Lund. Medlemstävlingen bidrog till cirka 
20 nya medlemmar, vilket är väldigt positivt och styrelsen kommer fortsätta genomföra 
roliga medlemstävlingar framöver. Utöver en lyckad resa till Gröna Lund har aktiviteter 
såsom bio, picknick och bowling genomförts under året. 
 
 
 
 
 



Rekr\Wering YolonWlrer och medlemmar 
Tamam Uppsalas styrelsemedlemmar har varit involverade i att rekrytera nya 
medlemmar under aktiviteter. Det har rekryterats volontärer till tjejgruppen via 
Volontärbyrån med stöd av Tamam Office verksamhetsutvecklare. Styrelsen har även 
genomfört en medlemstävling och hållit två medlemsmöten för föreningens medlemmar. 
 

SW\relVen 
Styrelsen som valdes in under 2023 var helt ny och genomförde flertalet 
styrelseutbildningar under verksamhetsåret 2023. Inför verksamhetsåret 2024 valdes 
samma styrelse in och de var då rustade med mycket kunskap, inspiration och 
motivation.   De har haft regelbundna styrelsemöten och diskuterat hur Tamam Uppsala 
kan utvecklas och förbättras. Föreningen fick tillgång till sin bank efter en lång process 
och ser fram emot att fortsätta vara självständiga i arbetet kring ekonomi och budget.  
 
  
SammanfaWWning 
Tamam Uppsala har fortsatt med sin ordinarie verksamhet såsom futsal och tjejgrupp 
med regelbundna träffar. Föreningen blickar nu framåt och hoppas att verksamhetsåret 
2025 kommer bli ett ännu roligare år med fler medlemmar och fler aktiviteter.  

 
SlXWord 
Tamam Uppsala är glada att verksamhetsåret innehållit många roliga aktiviteter, med en 
stabil styrelse, nya ledare och medlemmar och att föreningen i nuläget driver en 
regelbunden aktivitet och flera spontana aktiviteter. Föreningen ser fram emot ännu ett 
spännande verksamhetsår!  
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_______________      ______________  
           
Ordförande       Kassör   
          
 
_______________      _______________  
             
Ledamot       Ledamot   
 
 
 
 
    

gelila tesfai
Babel Kiwan

gelila tesfai
Roje Shevan

gelila tesfai
Joulan Kiwan

gelila tesfai
Gamze Ståhlberg-Öztürk
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